
Zápis č. 24/2024 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo  

dne 12. prosince 2024 v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 24. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné. Dále přivítal hosty ze ZŠ a MŠ Jaroslavice, Mgr. 

Kubíkovou – ředitelku školy a paní Sloukovou – účetní školy. 

 

 

Přítomni: Jan Gazda, Bc. Jan Holý, Josef Juhaňák, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza 

Koňariková, Mgr. Bc. Eva Mariánusová Juhaňáková, Dušan Rehberger, Bc. 

František Rubáček, Mgr. Petr Samek, Vojtěch Tesař, Petr Zálešák (Příloha č. 

1) 

 

Omluveni: Martin Kozlík, Miloš Pekárek  

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 23/2024 z minulého zasedání byl 

ověřen a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Starosta sdělil, že ze zasedání bude 

pořizován zvukový záznam. Bylo zapnuto 1 nahrávací zařízení.  

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Bc. Jana Holého 

a pana Luďka Juhaňáka. 

 

Návrh usnesení č.1: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu 

Vasmanskou, jako ověřovatele pana Bc. Jana Holého a pana Luďka Juhaňáka. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 1/24/2024: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Bc. Jana Holého a pana Luďka Juhaňáka. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Plnění usnesení č 7/23/2024 

3. Rozpočtové opatření č. 7/2024 



4. Školství – návrh rozpočtu na rok 2025, návrh Střednědobého výhledu na r. 2026-

2027, školská rada – volba členů 

5. Dětská skupina 

6. Rozpočtové provizorium obce Jaroslavice nárok 2025 

7. Opěrná zeď – info + Smlouva s JmK – dotace 

8. Klubovna – smlouva se spol. Tomero 

9. Odkup pozemků pro II. etapu výstavby pro RD 

10. Školství – informace dokončení střechy + podlah – dodatek č. 1 

11. Finanční příspěvek na spolufinancování sociální služby v síti ORP Znojmo 

12. Došlá pošta, různé  

- Zrušení vyhlášky č. 1/2020 

13. Diskuse 

14. Závěr 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2//24/2024: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Plnění usnesení – na minulém zasedání bylo starostovi uloženo svolat jednání 

s manželi Peterkovými ohledně odkupu pozemků pro II. etapu výstavby RD, což je 

samostatným bodem programu. 

ZO bylo seznámeno s plněním usnesení. 

 

ad 3) Rozpočtové opatření č. 7/2024 – jde o přesuny malých položek – příspěvek na obědy 

seniorů, povýšení částky na odpady, převedeno z položky pohřebnictví. Výše rozpočtu se 

nemění, rozpočtové opatření č. 7/2024 je přílohou č. 3 tohoto zápisu. 

ZO bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 7/2024. 

 

ad 4) Školství – návrh rozpočtu na rok 2025, návrh Střednědobého výhledu na r. 2026-

2027, školská rada – volba členů – návrh rozpočtu a střednědobého výhledu obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 4 tohoto zápisu. Mgr. Kubíková se 

vyjádřila, že od nového školního roku budou platy provozních zaměstnanců hradit zřizovatelé, 

ale zatím se neví, jakou formou, takže s tím museli počítat v rozpočtu. 

 

Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje návrh rozpočtu Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace na rok 2024. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 3/24/2024: ZO schvaluje návrh rozpočtu Základní školy a Mateřské školy, 

Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace na rok 2024. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu Základní školy a Mateřské 

školy, Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace na roky 2026 a 2027. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 4/24/2024: ZO schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu Základní školy a 

Mateřské školy, Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace na roky 2026 a 2027. 

 



Školská rada – mandát členům končí v únoru, je potřeba schválit 2 členy za zřizovatele, dosud 

jsou členy školské rady Mgr. Mariánusová a Mgr. Samek, ti souhlasí s tím, že budou členy i 

další 3 roky. 

 

Návrh usnesení č. 5: ZO volí za zřizovatele do školské rady Základní školy a Mateřské 

školy, Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, své zástupce Mgr. Bc. Evu 

Mariánusovou Juhaňákovou a Mgr. Petra Samka. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 5/24/2024: ZO volí za zřizovatele do školské rady Základní školy a Mateřské 

školy, Jaroslavice, okres Znojmo, příspěvkové organizace, své zástupce Mgr. Bc. Evu 

Mariánusovou Juhaňákovou a Mgr. Petra Samka. 

 

ad 5) Dětská skupina – starosta informoval, že spol. Plus Projekt je s naší žádostí o dotaci 

ve finále, nyní předložili konečný rozpočet 24 549 268,49 Kč, z toho částka bez DPH dělá 

20 060 651,- Kč, v případě úspěšné žádosti my budeme hradit DPH 4 260 616,- Kč plus další 

nezpůsobilé výdaje 228 000,- Kč z vlastních zdrojů. Musíme se také zaručit, že máme vlastní 

zdroje před zahájením akce, protože žádat o proplacení můžeme až po části zahájených prací. 

 

Návrh usnesení č. 6: Zastupitelstvo obce Jaroslavice souhlasí s realizací projektu „Dětská 

skupina Hrozínek“.  

Předmětem realizace je vybudování nového objektu v obci Jaroslavice pro poskytování péče o 

děti předškolního věku v rámci dětských skupin. 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti do výzvy 31_24_150  Národního plánu obnovy - 

Budování kapacit dětských skupin – veřejný sektor. 

Předpokládaná realizace projektu bude probíhat v letech 2024-2026. 

Celkové náklady projektu jsou odhadovány na částku 20 288 651,64 Kč bez DPH, 24 549 

268,49 včetně DPH. 

Maximální výše dotace je 25 mil Kč, předpokládaná výše dotace je 20 060 651,24 Kč. 

Zastupitelstvo obce schvaluje vlastní spoluúčast obce a dofinancování nezpůsobilých výdajů 

projektu, tj. nad rámec přidělené dotace z rozpočtu obce Jaroslavice. 

Pro předfinancování I. etapy realizace projektu je v rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2025 

vyčleněna částka 8 mil. Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 6/24/2024: Zastupitelstvo obce Jaroslavice souhlasí s realizací projektu „Dětská 

skupina Hrozínek“.  

Předmětem realizace je vybudování nového objektu v obci Jaroslavice pro poskytování péče o 

děti předškolního věku v rámci dětských skupin. 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti do výzvy 31_24_150  Národního plánu obnovy - 

Budování kapacit dětských skupin – veřejný sektor. 

Předpokládaná realizace projektu bude probíhat v letech 2024-2026. 

Celkové náklady projektu jsou odhadovány na částku 20 288 651,64 Kč bez DPH, 24 549 

268,49 včetně DPH. 

Maximální výše dotace je 25 mil Kč, předpokládaná výše dotace je 20 060 651,24 Kč. 



Zastupitelstvo obce schvaluje vlastní spoluúčast obce a dofinancování nezpůsobilých výdajů 

projektu, tj. nad rámec přidělené dotace z rozpočtu obce Jaroslavice. 

Pro předfinancování I. etapy realizace projektu je v rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2025 

vyčleněna částka 8 mil. Kč. 

 

Mgr. Mariánusová vypracovala Memorandum o spolupráci mezi obcí a spolkem Hrozínek, 

který obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 5 tohoto zápisu. Mgr. 

Mariánusová sdělila, že memorandum konzultovala s právníkem spol. Plus Projekt s.r.o. 

Místostarosta Bc. Rubáček se vyjádřil, že některé věci jsou v rozporu s výzvou, např. 

v hodinách, kdy prostory nevyužívá Dětská skupina, opravdu mohou být využívány 

k mimoškolním aktivitám (kroužkům)? Nájemné 0 Kč měsíčně – minulý týden byl na školení, 

kde jim bylo řečeno, že nájemné 0 Kč je špatně, nájemné by mělo dělat odpovídající částku, 

ale my- obec bychom jim pak na nájemné mohli přispívat. Dále je tam velké množství 

povinností pro Hrozínek, ale žádné sankce v případě, že povinnosti nedodrží. V článku X. byl 

přidán bod e) V případě, že při výpovědi, tedy ukončení spolupráce ze strany spolku Hrozínek 

z.s. mezi příjemcem a provozovatelem služby, nezajistí nebo nenajde spolek Hrozínek z.s. za 

sebe nového provozovatele či nedodrží body a), b), c), d), zajistí si nového provozovatele 

dětské skupiny Hrozínek příjemce služby, tedy obec Jaroslavice, avšak na náklady spolku 

Hrozínek z.s.. 

 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje Memorandum o spolupráci mezi obcí Jaroslavice a 

spolkem Hrozínek z.s. ohledně provozování dětské skupiny a poskytování předškolní péče o 

děti v dětské skupině. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 7/24/2024: ZO schvaluje Memorandum o spolupráci mezi obcí Jaroslavice a 

spolkem Hrozínek z.s. ohledně provozování dětské skupiny a poskytování předškolní péče o 

děti v dětské skupině. 

 

Ad 6) Rozpočtové provizorium obce Jaroslavice na rok 2025 – návrh obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a je přílohou č. 6 tohoto zápisu, Mgr. Mariánusová se dotázala proč 

tam není zahrnut kamerový systém pro obec, Bc. Rubáček vysvětlil, že to určitě v prvním 

čtvrtletí nebude, protože se musí uzavřít smlouva s městskou policií, jinak to nepůjde. Dále se 

dotázala, zda nebudou potřeba peníze na intenzifikaci ČOV, starosta sdělil, že teď v prvním 

čtvrtletí nebude potřeba.  

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje Pravidla rozpočtového provizoria obce Jaroslavice na rok 

2025. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 8/24/2024: ZO schvaluje Pravidla rozpočtového provizoria obce Jaroslavice na 

rok 2025. 

 



ad 7) Opěrná zeď – info + Smlouva s JmK – dotace – starosta sdělil, že proběhly dvě 

pracovní jednání, v projektu byla navržena výztuž opěrné stěny, ale nebylo to v rozpočtu, 

muselo se to navýšit o 1 400 000,- Kč, dále se dělaly nové vrty a výpražnice – vrtané piloty 

celkem to dělá 1 748 589,65 Kč více oproti projektu. Stavba je rozdělaná, zjistilo se, že stav je 

více havarijní, než se myslelo, hrozí sesuv komunikace na Znojemské ulici, Jihomoravský 

kraj nám posunul termín realizace stavby do 30.6.2025, návrh smlouvy o poskytnutí dotace 

z JmK obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 7 tohoto zápisu. XXX se 

dotázal, zda dá projektant slevu, když to byla jeho chyba. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že, 

co se týká víceprací, měly by jít na účet projektanta. Zastupitelé se shodli, že pro příště bude 

lepší si vzít technický dozor, jako nezávislou osobu na projektantovi. K vícepracím a méně 

pracím byl zastupitelům zaslán v podkladech Dodatek č. 1 s DS DUMA s.r.o.. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje vícepráce na akci Opěrná zeď Jaroslavice ve výši 

1 748 589,65 Kč vlivem zpracování chybného rozpočtu projektanta ve výztuži základových 

zdí a nosných betonářských ocelí.  

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 9/24/2024: ZO schvaluje vícepráce na akci Opěrná zeď Jaroslavice ve výši 

1 748 589,65 Kč vlivem zpracování chybného rozpočtu projektanta ve výztuži základových 

zdí a nosných betonářských ocelí.  

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje Dodatek č. 1 s firmou DS DUMA s.r.o. týkající se 

víceprací a méněprací a termínem dokončení akce 30.4.2025. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 10/24/2024: ZO schvaluje Dodatek č. 1 s firmou DS DUMA s.r.o. týkající se 

víceprací a méněprací a termínem dokončení akce 30.4.2025. 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje Smlouvu JMK 092737/24/OKH o poskytnutí dotace 

z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 500 000,- Kč na akci „Rekonstrukce opěrné zdi -ul. 

Znojemská, Jaroslavice“ s ukončením stavby do 30.06.2025. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 11/24/2024: ZO schvaluje Smlouvu JMK 092737/24/OKH o poskytnutí dotace 

z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 500 000,- Kč na akci „Rekonstrukce opěrné zdi -ul. 

Znojemská, Jaroslavice“ s ukončením stavby do 30.06.2025. 

 

Ad 8) Klubovna – smlouva se společností Tomero s.r.o. – návrh smlouvy obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 8 tohoto zápisu. Výsledek výběrového 

řízení se schvaloval na minulém zasedání. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO schvaluje Smlouvu o dílo se společností Tomero s.r.o., Hasičská 

507, Vyškov na akci „Klubovna se zázemím Jaroslavice“. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 12/24/2024: ZO schvaluje Smlouvu o dílo se společností Tomero s.r.o., Hasičská 

507, Vyškov na akci „Klubovna se zázemím Jaroslavice“. 

 

Ad 9) Odkup pozemků pro II. etapu výstavby RD – XXX trvají na 3 stavebních parcelách 

a souhlasí s cenou 1000,- Kč za zbytek pozemku, navrhují udělat jednu kupní smlouvu teď a 



druhou - na třetí stavební pozemek jako smlouvu o smlouvě budoucí. Starosta navrhl sejít se 

v lednu a připravit dvě kupní smlouvy, jednou smlouvou budeme my kupovat od nich, druhou 

oni od nás – prodej a nákup, kupní cena nových pozemků by se měla schválit na lednovém 

zasedání. Mgr. Samek se vyjádřil, že cenu bychom měli řešit, až budeme mít vykoupené 

všechny pozemky. Starosta navrhl pracovní jednání k tomuto tématu, zastupitelé se dohodli 

na termínu 23. ledna 2025 v 18.00 hodin. Mgr Mariánusová navrhla, že vypracuje směnou 

smlouvu, která se XXX předloží k vyjádření. 

ZO bylo seznámeno s informacemi okolo odkupu pozemků. 

 

d 10) Školství – informace dokončení střechy + podlah – dodatek č. 1 – starosta 

informoval, že chybí položení pár metrů křidlice a střecha bude hotová, OSP vyčíslilo více 

práce a méně práce, rozdíl je 33 462,56 Kč, k tomu zastupitelé v podkladech k zasedání 

obdrželi návrh Dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo, který je přílohou č. 9. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo se společností OSP 

Moravský Krumlov s.r.o. na více práce a méně práce na akci Rekonstrukce střechy a vnitřních 

prostor ZŠ Jaroslavice ve výši 33 462,56 Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 13/24/2024: ZO schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo se společností OSP 

Moravský Krumlov s.r.o. na více práce a méně práce na akci Rekonstrukce střechy a vnitřních 

prostor ZŠ Jaroslavice ve výši 33 462,56 Kč. 

 

ad 11) Finanční příspěvek na spolufinancování sociální služby v síti ORP Znojmo – 

příspěvek se projednával na minulém zasedání, zastupitelé neměli žádné připomínky, starosta 

dal proto schválit navrženou částku městem Znojmem. 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Městu Znojmu na 

spolufinancování sociálních služeb v síti ORP Znojmo pro rok 2025 ve výši 81 900,- Kč. 

 

Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 14/24/2024: ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Městu Znojmu na 

spolufinancování sociálních služeb v síti ORP Znojmo pro rok 2025 ve výši 81 900,- Kč. 

 

ad 12) Došlá pošta, různé – 

- Zrušení vyhlášky č. 1/2020 o zákazu konzumace alkoholických nápojů na 

veřejnosti – poté co jsme vyhlášku zveřejnili ve Sbírce právních předpisů, 

Dozor Ministerstva vnitra nás vyzval, že je vyhláška v rozporu se zákonem, 

proto musíme buď udělat novou a tu stávající zrušit, vzhledem k tomu, že tuto 

činnost nikdo nekontroluje a navíc akcí, které se konají na veřejném 

prostranství a konzumuje se na nich alkohol, stále přibývá, proto starosta a 

místostarosta Bc. Rubáček navrhli vyhlášku zrušit. 

 

Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje Vyhlášku o zrušení Obecně závazné vyhlášky č. 1/2020 

o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství. 

 

Hlasování: 15/24/2024: ZO schvaluje Vyhlášku o zrušení Obecně závazné vyhlášky č. 

1/2020 o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejném prostranství. 

 



- Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu obce – Vlci Jaroslavice – žádost podal 

kapitán Vlků XXX, kteří jako každý rok žádají o dotaci na pronájem ledové 

plochy a na rozhodčí. Žádost obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání, 

stejně jako návrh smlouvy, který je přílohou č. 10 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje žádost o poskytnutí veřejné finanční podpory z rozpočtu 

obce Jaroslavice na rok 2024 pro hokejový tým Vlci Jaroslavice – XXX ve výši 15 000,- Kč. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 16/24/2024: ZO schvaluje žádost o poskytnutí veřejné finanční podpory 

z rozpočtu obce Jaroslavice na rok 2024 pro hokejový tým Vlci Jaroslavice – XXX ve výši 

15 000,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory ve výši 

15 000,- Kč s XXX za hokejový tým Vlci Jaroslavice. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 17/24/2024: ZO schvaluje Smlouvu o poskytnutí veřejné finanční podpory ve 

výši 15 000,- Kč s XXX za hokejový tým Vlci Jaroslavice. 

 

- SK Sokol Jaroslavice – revokace usnesení – v červnu bylo schváleno Sokolu 

proplacení shořelých movitých věcí v klubovně, zjistili jsme, že tento postup 

je špatný, proto starosta navrhl usnesení zrušit a schválit neúčelový dar v této 

částce. 

 

Návrh usnesení č. 18: ZO revokuje usnesení č. 11/19/2024 ze dne 18.6.2024 na proplacení 

faktur SK Sokol Jaroslavice za shoření movitých věcí v klubovně Jaroslavice. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 18/24/2024: ZO revokuje usnesení č. 11/19/2024 ze dne 18.6.2024 na proplacení 

faktur SK Sokol Jaroslavice za shoření movitých věcí v klubovně Jaroslavice. 

 

Návrh usnesení č. 19: ZO schvaluje neúčelový dar ve výši 157 995,- Kč SK Sokol 

Jaroslavice, z.s.. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 19/24/2024: ZO schvaluje neúčelový dar ve výši 157 995,- Kč SK Sokol 

Jaroslavice, z.s.. 

 

- Svoz textilu od nového roku – minule starosta předložil nabídku od společnosti 

ECO textil, kteří nám dosud svoz prováděli, nyní jsme obdrželi nabídku od 

společnosti FCC ČR, s.r.o., která je levnější, starosta proto navrhl schválit 

nabídku společnosti FCC. 

 



Návrh usnesení č. 20: ZO schvaluje uzavřít smlouvu se  společností FCC ČR, s.r.o. na svoz 

textilu. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 20/24/2024: ZO schvaluje uzavřít smlouvu se  společností FCC ČR, s.r.o. na svoz 

textilu. 

- Smlouva Hospůdka na hřišti – XXX měl dosud nájem 3 000,- Kč ročně za 30 

m2, protože si to opravil sám na vlastní náklady, my máme schválené ceny 

pronájmu kanceláří, skladů, garáží, proto se dotázal, zda nájemné nezvednout 

na 230,- Kč za 1 m2 tak jako u kanceláří, což by dělalo 6 900,- Kč za rok. 

 

Návrh usnesení č. 21: ZO schvaluje nájemné v Hospůdce na hřišti 6 900,- Kč ročně. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 21/24/2024: ZO schvaluje nájemné v Hospůdce na hřišti 6 900,- Kč ročně. 

 

- Návrh smlouvy o smlouvě budoucí – EG.D – stavba pana Čížka, věcné 

břemeno na pozemku parc. č. 262 za cenu 2 000,- Kč bez DPH. 

 

Návrh usnesení č. 22: ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

č. ZN-00130691847/001-SERG se společností EG.D, a.s., na pozemku parc. č. 262 ve výši 

2 000,- Kč bez DPH na akci: „Jaroslavice_Čížek příp.kNN do SS200PB193“. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 22/24/2024: ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene č. ZN-00130691847/001-SERG se společností EG.D, a.s., na pozemku parc. č. 262 

ve výši 2 000,- Kč bez DPH na akci: „Jaroslavice_Čížek příp.kNN do SS200PB193“. 

 

- Hasiči – žádost o příspěvek na ples – Hasiči si podali žádost o příspěvek ve 

výši 20 000,- Kč na nájem sálu na ples, který se uskuteční 24.1.2025. 

 

Usnesení č. 23: ZO schvaluje uhradit náklady ve výši 20 000,- spojené s pořádáním 3. 

hasičského plesu v Jaroslavicích, který pořádá SDH Jaroslavice. 

 

Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 23/24/2024: ZO schvaluje uhradit náklady ve výši 20 000,- spojené s pořádáním 

3. hasičského plesu v Jaroslavicích, který pořádá SDH Jaroslavice. 

 

- Smlouvy o vkladu majetku na svazky – starosta informoval, že smlouvy o 

vkladu majetku do hospodaření svazků budou upraveny po obdržení 

oznámení z katastru nemovitostí. Dle telefonické zprávy od Ing. Fraňkové 

z KÚ nebude zapsána změna v katastru nemovitostí u pozemků a budov. 

Smlouva je platná, co se týče převodů kanalizačních a vodovodních řad.  

ZO bylo seznámeno s tím, že dojde k úpravě smluv, bude zvlášť vypracován 

návrh na vklad pozemků a budov do katastru nemovitostí 



- Dar pro seniory- starosta navrhl poskytnout seniorům dar 500,- Kč k Vánocům, 

tak jato to bylo v loňském roce a dal o tom hlasovat: 

Hlasování: 6 pro, 2 proti, 3 se zdrželi 

Usnesení nebylo přijato. 

 

ad 13) Diskuse – pan Rehberger upozornil na stížnost XXX, kterému zatéká do bytu, starosta 

slíbil, že se na to chlapi podívají, případně opraví. Pan Bc. Holý navrhl, aby se opravila 

možnost el. připojení na náměstí, v současné době pro pořádání kulturních akcí je 

nedostačující, starosta sdělil, že se s tím počítá při obnově náměstí. Mgr. Mariánusová se 

vyjádřila, že bez pomoci XXX, který sdílí elektriku z jeho prodejny, by akce nešly realizovat. 

Pan místostarosta Bc. Rubáček navrhl, aby se do jara na náměstí udělal nový „Antoníček“. 

Mgr. Mariánusová informovala, že v letošním roce proběhly tři kontroly kontrolního výboru, 

mimo jiné kontrolovali i poplatky za pobyt, zjistili, že se příjem za poplatky navýšil, ale našli 

i takoví, kteří neplatí, proto navrhla poslat jim dopis s upozorněním a kopii vyhlášky. Dále se 

dotázala, zda XXX dostal dopis s upozorněním na odstranění nepořádku, který zůstal na 

místě, po tom, co si posunul pouze plot z našeho pozemku, zpětně by měl zaplatit nájem za 3 

roky užívání našeho pozemku. Místostarosta Bc. Rubáček sdělil, že je rád, že se kontroly 

provádí, ale upozornil, že kontrola poplatků nepřísluší kontrolnímu výboru, ale finančnímu 

výboru, kontrolní výbor by měl kontrolovat plnění usnesení. Mgr. Samek se vyjádřil, že 

finanční výbor také kontroloval poplatky z pobytu, za něj je to zkreslený, myslí si, že tento 

poplatek je špatně nastavený. 

ZO bylo seznámeno s informacemi vznesenými v diskusi. 

 

ad 14) Závěr - Starosta poděkoval všem přítomným za účast a popřál všem krásné vánoční 

svátky a mnoho štěstí a zdraví v novém roce a v 19.30 hod. ukončil zasedání. 

 

Přílohy: 

 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Rozpočtové opatření č. 7/2024 

4) Návrh rozpočtu na rok 2024 a rozpočtového výhledu na období 2025 - 2026 ZŠ a MŠ 

Jaroslavice 

5) Návrh Memoranda o spolupráci mezi obcí a spolkem Hrozínek 

6) Návrh Pravidel rozpočtového provizoria obce Jaroslavice na rok 2025 

7) Návrh smlouvy s JmK na dotaci na opěrnou zeď 

8) Návrh smlouvy se spol. Tomero, s.r.o. 

9) Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo se spol. OSP Moravský Krumlov, s.r.o. 

10) Návrh smlouvy o poskytnutí veřejné finanční podpory Vlci Jaroslavice 

 

 

V Jaroslavicích dne 18. prosince 2024 

 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská         ...................................................... 

 



 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Bc. Jan Holý       .………………………………….. 

 

 

Luděk Juhaňák      …………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


